
Vážení občané. 

Již několik let se na státní i komunální úrovní řeší odpady z domácností, kam s nimi po roce 2024, kdy 
začne platit zákaz skládkování komunálního a recyklovatelného odpadu. Středočeský kraj vyvíjí 
aktivity, směřující k výstavbě „spalovny odpadu“ v Horních Počaplech. Nebudu zabíhat do 
podrobností, informací je na internetu hromada. Co je důležité pro nás, jako občany, je cena kterou 
za likvidaci odpadů každý z nás zaplatí. V tomto směru se stále mlží, ale je jisté, že cena bude 
podstatně vyšší, než dosud. Co nám tedy zbývá? Pokračovat v jednáních o spalovně a cen za likvidaci 
– práce starostů (což již několik let ve vzájemné spolupráci děláme) a důsledným tříděním odpadů. 
Přestože jsou naše dvě obce celkově na dobré úrovni ve třídění, stále se ještě najdou jedinci, kteří 
netřídí vůbec, nebo nedostatečně. Spolupracujeme se svozovou firmou ( Nykos) a občas nám přijdou 
fotky odpadů nalezených v popelnicích (čerstvé fotografie našeho odpadu přikládám). Takto 
nevytříděný odpad zdražuje cenu likvidace nám všem a my všichni ji také zaplatíme. Apeluji, prosím 
Vás, třiďte Váš odpad.  
Děkuji, 
Jaromír Kašpar – starosta obce 
 
V tomto směsném komunálním odpadu převažují tyto vytříditelné odpady: 
 - plasty 
- bio (skutečně významné množství, způsobuje hlavně větší hmotnost SKO jako celku) 
- tetrapack (patří do plastů) 
- sklo 
- kovy (hlavně kovové plechovky, poměrně velké množství - plechovky od piva a zvířecích krmiv) 
 

 
 



 
 



 
 

 


